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Beste raadsleden,  

Ik benader u namens ons familiebedrijf De Smidse. Het bestemmingsplan Fluvium staat bij u voor 
maandag weer op de agenda. Uiteraard zullen wij bij de behandeling aanwezig zijn. Vooruitlopend 

daarop wil ik u graag over het volgende informeren en om een gunst vragen.  
De afgelopen maanden zijn zeer intensief geweest. Met vertegenwoordigers van de gemeente hebben 

we eerst onderzocht of ons bedrijf geherstructureerd kon worden om de woonfunctie samen te 
kunnen laten gaan met onze bedrijfsactiviteiten. Daarbij is ook een onafhankelijk adviseur betrokken 

geweest. Geconcludeerd is uiteindelijk dat dit niet haalbaar was. Daarom is vervolgens gekeken naar 

welke aanpassingen van de woningen nodig waren. De Smidse heeft met haar (akoestisch) adviseurs 
intensief meegedacht om zo’n oplossing aan de woningen vorm te geven. Het eindresultaat daarvan, 

vertaald in een bestemmingsplan, is afgelopen woensdag (ook voor De Smidse) openbaar geworden.  
De Smidse vindt het omsingelen van een metaalbedrijf met woningen onverstandig, maar De Smidse 

weet ook dat het een belangrijke wens voor de gemeente is. De Smidse wil weer ondernemen en niet 

een belangrijk deel van de week bezig zijn met decibellen, dove gevels en wat niet al. Maar als het 
moet, gaan we door. Het bedrijf is ons brood, nu en in de toekomst. De Smidse heeft het college laten 

weten dat het boek gesloten kan worden, als de oplossing klopt en ook daadwerkelijk wordt 
uitgevoerd. Anders gaat het bedrijf alsnog ten onder als een nieuwe omwonende begint te klagen en 

procederen. Dat willen we niet. We willen daarom vragen om bij de raadsbehandeling de bijgaande 
vragen beantwoord te krijgen. Het is een complex plan, maar we hebben de vragen zo veel mogelijk 

in ‘normale taal’ weergegeven.  

Bedankt en tot maandag. 
Namens De Smidse,  

Edwin, Michel en Stefani 
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